
國立臺灣大學植物醫學碩士學位學程誠徵教師 

一、國立臺灣大學植物醫學碩士學位學程誠徵助理教授 (含) 以上教師貳名，教

學及研究領域分別為蟲害管理領域壹名、病害管理領域壹名，並須協助植物

醫學學程行政及服務工作，起聘日期為 2011 年 8 月 1 日。 

二、申請者須具備蟲害管理或病害管理領域相關學科之博士學位，合者請檢附下

列資料 (一) 至 (七) 項各四份： 
(一) 履歷表 (含照片)，請註明聯絡電話、傳真及電子郵件。 
(二) 經歷及相關專業訓練之證明文件。 
(三) 博士學位證書影本。 
(四) 五年內著作 (2006 年 5 月 1 日 (含) 以後發表之著作) 抽印本 (或影

本)，並附書面聲明指定一篇三年內著作 (2008 年 5 月 1 日 (含) 以後

發表之著作) 為送審代表著作 (應為以第一作者或通訊作者發表於 
SCI 期刊之論文)。 

(五) 以助理教授起聘並以博士論文為代表著作者，請附大學及研究所成績

單。 
(六) 歷年著作目錄。 
(七) 教學及研究計畫。 
(八) 註明擬應聘職別 (教授、副教授、助理教授) 及應聘領域 (蟲害管理或

病害管理)。 
(九) 推薦函兩封。 

三、請於 2011 年 3 月 25 日前寄達：10617 臺北市大安區羅斯福路四段 1 號 國
立臺灣大學昆蟲學系吳文哲教授收。 

四、聯絡電話：(02)3366-5579，E-mail：wuwj@ntu.edu.tw。 

五 、 有 關 本 學 程 徵 才 相 關 資料 ， 請 上 網 查 詢 ，
http://homepage.ntu.edu.tw/~nturcpm/   



 

Faculty Position Open  
Master Program for Plant Medicine  

 National Taiwan University, Taipei, Taiwan 
 

The Master Program for Plant Medicine of National Taiwan University seeks faculty 
candidates with outstanding potential for teaching and research position, one in the 
area of insect pest management and the other for plant disease management, including 
administrative and extension service affairs of the master program of plant medicine. 
The starting date of employment will be Aug. 1, 2011. Please indicate the applying 
position for insect pest or plant disease management (assistant professor, associate 
professor or professor) and send four copies of resume (including a photograph, 
telephone & fax numbers, and an e-mail address), copy of Ph.D. diploma, teaching 
and research plans, a designated representative publication (after May 1, 2008), 
reprints of publications (after May 1, 2006), and a complete list of publications; and 
one copy of two referees’ recommendation letters by Mar. 25, 2011, to Professor 
Wen-Jer Wu, Department of Entomology, National Taiwan University, No. 1, Sec. 4, 
Roosevelt Road, Taipei 10617, TAIWAN. Email enquiries to Prof. Wu at 
wuwj@ntu.edu.tw. For more information about this position, please refer to the 
website of Research Center for Plant Medicine at 
http://homepage.ntu.edu.tw/~nturcpm/  
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